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Protokół nr 204/24   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 12 marca 2024 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

   

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu 

2. Pan Grzegorz Łuczak   - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wieluniu  

3. Pani Alicja Dudaczyk   - naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony  

         Środowiska w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu  

4. Pan Wojciech Panek   - inspektor Biura Ochrony Informacji  

          i Bezpieczeństwa w Starostwie  

                  Powiatowym w Wieluniu 

5. Pan Andrzej Sosnowicz   - I Zastępca Komendanta Powiatowego  

        Policji w Wieluniu 

6. Pan Karol Brożyna     - naczelnik Wydziału Prewencji Komendy  

        Powiatowej Policji w Wieluniu  

7. Pan Karol Bednarski          - Komendant Powiatowej Państwowej Straży  

        Pożarnej w Wieluniu 
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8. Pani Beata Korczewska   - dyrektor Powiatowego Centrum  

         Pomocy Rodzinie w Wieluniu (PCPR)  

9. Pani Patrycja Świtalska  - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

        Społecznych w Starostwie  

        Powiatowym w Wieluniu 

10. Pani Justyna Kałuziak   - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji,   

         Kartografii, Katastru i Gospodarki   

        Nieruchomościami w Starostwie   

        Powiatowym w Wieluniu 

11. Pan Zbigniew Wiśniewski  - dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  

        im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu (I LO) 

 

 

 

Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CCIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CCII i CCIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Zapoznanie z informacją Powiatowego Lekarza Weterynarii w Wieluniu o stanie 

bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie Powiatu Wieluńskiego  

w 2023 roku – temat sesyjny. 

6. Przyjęcie informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Wieluniu o stanie bezpieczeństwa Powiatu Wieluńskiego w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej w 2023 r. – temat sesyjny. 

7. Przyjęcie sprawozdania Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu  

z działalności w roku 2023 oraz informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego Powiatu Wieluńskiego w 2023 r. – temat sesyjny.  
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8. Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu o rozważenie 

możliwości przekazania środków finansowych na zakup samochodu służbowego 

oznakowanego bądź nieoznakowanego. 

9. Zaakceptowanie postanowień porozumienia pomiędzy Powiatem Zgierskim  

a Powiatem Wieluńskim w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu  

i wysokości wydatków na jego opiekę i wychowanie w rodzinie zastępczej 

niezawodowej.  

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie podziału środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających na teren 

powiatu wieluńskiego wg algorytmu w 2024 r. na realizację zadań określonych  

w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej  

oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych - temat sesyjny.  

11. Przyjęcie sprawozdania Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z wykonania planu finansowego i planu inwestycyjnego  

SP ZOZ w Wieluniu za 2023 r.  

12. Przyjęcie sprawozdania Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z realizacji „Programu naprawczego SP ZOZ w Wieluniu 

na lata 2023-2025” (za okres VII-XII 2023 r.) - temat sesyjny. 

13. Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o realizacji zadań statutowych, dostępności i poziomie 

udzielanych świadczeń zdrowotnych w SP ZOZ za 2023 r. - temat sesyjny.  

14. Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ  

w Wieluniu w dniu 21.02.2024 r.  

15. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności SP ZOZ w Wieluniu  

na dzień 31.01.2024 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień 

26.02.2024 r.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXI/432/23 

Rady Powiatu w Wieluniu z dnia 8 września 2023 r. w sprawie powołania Rady 

Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

na kadencję w latach 2023-2027. 
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17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego Powiatu Wieluńskiego  

z zakresu ustawy o pomocy społecznej, dotyczącego prowadzenia ośrodka 

interwencji kryzysowej w 2024 r.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia o naborze 

kandydatów na członków Komisji Konkursowej do opiniowania ofert złożonych  

w otwartym konkursie ofert na realizację zadania publicznego Powiatu 

Wieluńskiego z zakresu ustawy o pomocy społecznej, dotyczącego prowadzenia 

ośrodka interwencji kryzysowej w 2024 roku. 

19. Analiza potrzeb ludności powiatu wieluńskiego w zakresie zaopatrywania  

w produkty lecznicze, leki apteczne, leki recepturowe, wyroby medyczne i inne 

artykuły oraz zapewnienia ludności świadczenia usług farmaceutycznych poprzez 

m.in. pełnienie dyżurów oraz przyjęcie projektu pisma Przewodniczącego 

Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

20. Podjęcie decyzji w sprawie ufundowania poziomej, płaskiej płyty nagrobkowej  

z nazwiskami lub obelisku pionowego w formie tablicy z nazwiskami  

- poświęconego mieszkańcom Rudy zamordowanym podczas bombardowania 

przez niemieckie lotnictwo w czasie ucieczki z Wielunia w dniu 4 września  

1939 r. w miejscowości Polichno w Powiecie Piotrkowskim.  

21. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Oficyny Artystycznej Astraia o dofinansowanie 

projektu wydania książki pt. „Kościoły drewniane ziemi wieluńskiej na tle typów 

ościennych (do końca XVII wieku)”.   

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego ze środków 

budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu promocji i aktywizacji środowisk 

pozarządowych Powiatu Wieluńskiego w 2024 roku.  

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego ze środków 

budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu organizacji i koordynacji 

współzawodnictwa sportowego szkół ponadpodstawowych Powiatu Wieluńskiego 

w zakresie dyscyplin ujętych w kalendarzach imprez Łódzkiego Szkolnego 

Związku Sportowego w 2024 roku.  
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24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego ze środków 

budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu organizacji i koordynacji imprez 

sportowych o zasięgu powiatowym i wojewódzkim w zakresie współzawodnictwa 

sportowego klubów wiejskich Powiatu Wieluńskiego w 2024 roku.  

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia o naborze 

kandydatów na członków Komisji Konkursowej do opiniowania ofert w ramach 

otwartych konkursów na realizację zadań publicznych finansowanych ze środków 

budżetowych Powiatu Wieluńskiego w zakresie: promocji i aktywizacji środowisk 

pozarządowych Powiatu Wieluńskiego w 2024 roku, organizacji i koordynacji 

współzawodnictwa sportowego szkół ponadpodstawowych Powiatu Wieluńskiego 

w zakresie dyscyplin ujętych w kalendarzach imprez Łódzkiego Szkolnego 

Związku Sportowego w 2024 roku oraz organizacji i koordynacji imprez 

sportowych o zasięgu powiatowym i wojewódzkim w zakresie współzawodnictwa 

sportowego klubów wiejskich Powiatu Wieluńskiego w 2024 roku.    

26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia  

oraz przedłożenia Radzie Powiatu w Wieluniu sprawozdania z realizacji 

„Programu współpracy powiatu wieluńskiego w roku 2023 z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie - temat 

sesyjny.  

27. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia nowego 

zawodu w Branżowej Szkole II stopnia wchodzącej w skład Zespołu Szkół nr 1  

w Wieluniu.  

28. Zaakceptowanie treści Aneksu Nr 1 do Porozumienia z dnia 4.08.2023 r. 

pomiędzy Powiatem Wieluńskim a Gminą Ostrówek w zakresie realizacji 

zapewniania uczniom niepełnosprawnym bezpłatnego transportu i opieki  

do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach oraz 

Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu.  

29. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu  

w sprawie wycięcia drzew (4 szt.), znajdujących się na działce nr 184/1, obręb 3 

miasta Wieluń, gmina Wieluń.  
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30. Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

w sprawie zawarcia umów najmu w nieruchomości położonej przy ul. Traugutta 

12, działka nr 184/1 oraz działka nr 184/2 obręb 3, miasto Wieluń, gmina Wieluń 

31. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy na najem powierzchni 1,50m2 w celu sprzedaży 

produktów spożywczych - dot. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy  

na najem z Z.P.H.U. „Wiktor” Szydło Wiktor, powierzchni 1,50m2 znajdującej się 

na holu na I kondygnacji budynku I Liceum Ogólnokształcącego im. T. Kościuszki 

w Wieluniu z przeznaczeniem na sprzedaż produktów spożywczych, na okres  

od dnia 2.04.2024 r. do dnia 27.09.2024 r.  

32. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wydania opinii  

do projektu pod nazwą: „Rozbudowa ul. Granicznej w Wieluniu na odcinku  

3-go Maja – Janiny Kierocińskiej”.  

33. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

34. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034. 

35. Sprawy bieżące.  

36. Wolne wnioski.  

37. Zamknięcie CCIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CCIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CCIV 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.  
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Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu, 

zatem wszystkie decyzje podjęte przez Zarząd będą miały moc obowiązującą.  

 

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

uwagi, propozycje do zaproponowanego porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. 

Stwierdził, że zaproponowany porządek obrad został przyjęty przez aklamację.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przez aklamację przyjął proponowany porządek 

obrad.  

 

 

   Przyjęty porządek obrad: 

 

1.   Otwarcie CCIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CCII i CCIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Zapoznanie z informacją Powiatowego Lekarza Weterynarii w Wieluniu o stanie 

bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie Powiatu Wieluńskiego  

w 2023 roku – temat sesyjny. 
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6. Przyjęcie informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Wieluniu o stanie bezpieczeństwa Powiatu Wieluńskiego w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej w 2023 r. – temat sesyjny. 

7. Przyjęcie sprawozdania Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu  

z działalności w roku 2023 oraz informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego Powiatu Wieluńskiego w 2023 r. – temat sesyjny.  

8. Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu o rozważenie 

możliwości przekazania środków finansowych na zakup samochodu służbowego 

oznakowanego bądź nieoznakowanego. 

9. Zaakceptowanie postanowień porozumienia pomiędzy Powiatem Zgierskim  

a Powiatem Wieluńskim w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu  

i wysokości wydatków na jego opiekę i wychowanie w rodzinie zastępczej 

niezawodowej.  

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie podziału środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających na teren 

powiatu wieluńskiego wg algorytmu w 2024 r. na realizację zadań określonych  

w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej  

oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych - temat sesyjny.  

11. Przyjęcie sprawozdania Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z wykonania planu finansowego i planu inwestycyjnego  

SP ZOZ w Wieluniu za 2023 r.  

12. Przyjęcie sprawozdania Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z realizacji „Programu naprawczego SP ZOZ w Wieluniu 

na lata 2023-2025” (za okres VII-XII 2023 r.) - temat sesyjny. 

13. Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o realizacji zadań statutowych, dostępności i poziomie 

udzielanych świadczeń zdrowotnych w SP ZOZ za 2023 r. - temat sesyjny.  

14. Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ  

w Wieluniu w dniu 21.02.2024 r.  

15. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności SP ZOZ w Wieluniu  
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na dzień 31.01.2024 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień 

26.02.2024 r.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXI/432/23 

Rady Powiatu w Wieluniu z dnia 8 września 2023 r. w sprawie powołania Rady 

Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

na kadencję w latach 2023-2027. 

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego Powiatu Wieluńskiego  

z zakresu ustawy o pomocy społecznej, dotyczącego prowadzenia ośrodka 

interwencji kryzysowej w 2024 r.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia o naborze 

kandydatów na członków Komisji Konkursowej do opiniowania ofert złożonych  

w otwartym konkursie ofert na realizację zadania publicznego Powiatu 

Wieluńskiego z zakresu ustawy o pomocy społecznej, dotyczącego prowadzenia 

ośrodka interwencji kryzysowej w 2024 roku. 

19. Analiza potrzeb ludności powiatu wieluńskiego w zakresie zaopatrywania  

w produkty lecznicze, leki apteczne, leki recepturowe, wyroby medyczne i inne 

artykuły oraz zapewnienia ludności świadczenia usług farmaceutycznych poprzez 

m.in. pełnienie dyżurów oraz przyjęcie projektu pisma Przewodniczącego 

Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

20. Podjęcie decyzji w sprawie ufundowania poziomej, płaskiej płyty nagrobkowej  

z nazwiskami lub obelisku pionowego w formie tablicy z nazwiskami  

- poświęconego mieszkańcom Rudy zamordowanym podczas bombardowania 

przez niemieckie lotnictwo w czasie ucieczki z Wielunia w dniu 4 września 1939 

r. w miejscowości Polichno w Powiecie Piotrkowskim.  

21. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Oficyny Artystycznej Astraia o dofinansowanie 

projektu wydania książki pt. „Kościoły drewniane ziemi wieluńskiej na tle typów 

ościennych (do końca XVII wieku)”.   

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego ze środków 

budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu promocji i aktywizacji środowisk 

pozarządowych Powiatu Wieluńskiego w 2024 roku.  
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23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego ze środków 

budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu organizacji i koordynacji 

współzawodnictwa sportowego szkół ponadpodstawowych Powiatu Wieluńskiego 

w zakresie dyscyplin ujętych w kalendarzach imprez Łódzkiego Szkolnego 

Związku Sportowego w 2024 roku.  

 

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego ze środków 

budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu organizacji i koordynacji imprez 

sportowych o zasięgu powiatowym i wojewódzkim w zakresie współzawodnictwa 

sportowego klubów wiejskich Powiatu Wieluńskiego w 2024 roku.  

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia o naborze 

kandydatów na członków Komisji Konkursowej do opiniowania ofert w ramach 

otwartych konkursów na realizację zadań publicznych finansowanych ze środków 

budżetowych Powiatu Wieluńskiego w zakresie: promocji i aktywizacji środowisk 

pozarządowych Powiatu Wieluńskiego w 2024 roku, organizacji i koordynacji 

współzawodnictwa sportowego szkół ponadpodstawowych Powiatu Wieluńskiego 

w zakresie dyscyplin ujętych w kalendarzach imprez Łódzkiego Szkolnego 

Związku Sportowego w 2024 roku oraz organizacji i koordynacji imprez 

sportowych o zasięgu powiatowym i wojewódzkim w zakresie współzawodnictwa 

sportowego klubów wiejskich Powiatu Wieluńskiego w 2024 roku.    

26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia  

oraz przedłożenia Radzie Powiatu w Wieluniu sprawozdania z realizacji 

„Programu współpracy powiatu wieluńskiego w roku 2023 z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie - temat 

sesyjny.  

27. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia nowego 

zawodu w Branżowej Szkole II stopnia wchodzącej w skład Zespołu Szkół nr 1  

w Wieluniu.  
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28. Zaakceptowanie treści Aneksu Nr 1 do Porozumienia z dnia 4.08.2023 r. 

pomiędzy Powiatem Wieluńskim a Gminą Ostrówek w zakresie realizacji 

zapewniania uczniom niepełnosprawnym bezpłatnego transportu i opieki do 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach oraz Zespołu 

Szkół Specjalnych w Wieluniu.  

29. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu  

w sprawie wycięcia drzew (4 szt.), znajdujących się na działce nr 184/1, obręb 3 

miasta Wieluń, gmina Wieluń.  

30. Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

w sprawie zawarcia umów najmu w nieruchomości położonej przy ul. Traugutta 

12, działka nr 184/1 oraz działka nr 184/2 obręb 3, miasto Wieluń, gmina Wieluń.  

31. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy na najem powierzchni 1,50m2 w celu sprzedaży 

produktów spożywczych - dot. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy  

na najem z Z.P.H.U. „Wiktor” Szydło Wiktor, powierzchni 1,50m2 znajdującej się 

na holu na I kondygnacji budynku I Liceum Ogólnokształcącego im. T. Kościuszki 

w Wieluniu z przeznaczeniem na sprzedaż produktów spożywczych, na okres  

od dnia 2.04.2024 r. do dnia 27.09.2024 r.  

32. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wydania opinii  

do projektu pod nazwą: „Rozbudowa ul. Granicznej w Wieluniu na odcinku  

3-go Maja – Janiny Kierocińskiej”.  

33. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

34. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034. 

35. Sprawy bieżące.  

36. Wolne wnioski.  

37. Zamknięcie CCIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  
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Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z CCII i CCIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są jakieś 

uwagi do treści protokołów. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem 

protokołu z CCII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął treść 

protokołu z CCII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem protokołu z CCIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął treść 

protokołu z CCIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

 

 

 

Pkt 5 

Zapoznanie z informacją Powiatowego Lekarza Weterynarii w Wieluniu o stanie 

bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie Powiatu Wieluńskiego  

w 2023 roku – temat sesyjny. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Alicję 

Dudaczyk - naczelnika Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska, pana Grzegorza 

Łuczaka - Powiatowego Lekarza Weterynarii w Wieluniu oraz pana Wojciecha Panka 
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- inspektora w Biurze Ochrony Informacji i Bezpieczeństwa. Udzielił głosu panu 

Grzegorzowi Łuczakowi.  

Pan Grzegorz Łuczak - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wieluniu omówił 

przedmiotową informację.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Udzielił głosu panu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu odniósł się do choroby BSE. 

Zauważył, że w tamtym roku było badanie sztuk odstrzelonych i w odstrzale 

sanitarnym planowanym prawie 400 sztuk dzików. Powiedział, że w tym roku było 

badanie, być może liczba nie została podana w sprawozdaniu.  

Pan Grzegorz Łuczak - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wieluniu 

odpowiedział, że za 2022 r. były jeszcze obszary, więc dlatego był obowiązek 

wykonania tych badań. W związku z tym, że te obszary zostały zniesione,  

to jak gdyby zmniejszyli ilość badań do poziomu, który jest niezbędny, więc tych 

badań jest naprawdę niedużo, około kilkunastu badań.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu odniósł się do choroby 

Aujeszky'ego. Zauważył, że teoretycznie ten program już dawno się skończył. 

Zapytał, czy dalej trzeba to robić. Zaznaczył, że jesteśmy obszarem wolnym  

od tej choroby.  

Pan Grzegorz Łuczak - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wieluniu 

odpowiedział, że uzyskaliśmy status kraju urzędowo wolnego, ale żeby go utrzymać 

muszą robić badania monitoringowe, więc przeszli na inny sposób działania, ale żeby 

być wiarygodnym, jeżeli chodzi o wymianę powiedzmy świni, mięsa na rynku -  

nie tylko unijnym, ale również międzynarodowym mamy obowiązek prowadzenia 

badań monitoringowych i te badania są wykonywane. Podkreślił, że tych badań  

jest już mniej. Dodał, że inne jednostki chorobowe monitorują chociaż ich nie ma  

– białaczka, bruceloza bydła, którą badają co 5 lat, jak gdyby wracają do tych 

gospodarstw, czy gruźlicę, gdzie też wracają do tych gospodarstw.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Dybce.  

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu powiedział, że w sprawozdaniu  

jest napisane, że 420 sztuk wynosił odstrzał dodatkowy dzików w 2023 r. Dodał,  

że chciałby znać stan pogłowia na 2023 r., ile wynosił planowy odstrzał. Zapytał pana 

Łuczaka, czy zna te cyfry.  
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Pan Grzegorz Łuczak - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wieluniu 

odpowiedział, że jak pan radny sobie życzy, to przygotują te dane. Przypomniał,  

że Powiatowy Lekarz Weterynarii to nie jest Polski Związek Łowiecki, nie realizuje 

planowych odstrzałów, ale informację pozyskają.  

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu zapytał, czy Powiatowa Weterynaria 

nie posiada takich danych.   

Pan Grzegorz Łuczak - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wieluniu 

odpowiedział, że oczywiście, że posiada.  

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu poprosił o stan pogłowia na 2023 r.,  

ile wynosił odstrzał planowany.  

Pan Grzegorz Łuczak - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wieluniu zapytał 

na jaki czas.  

  Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu zapytał, na który dzień pan Łuczak 

podał 420 sztuk - odstrzał dodatkowy 2023 r.  

Pan Grzegorz Łuczak - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wieluniu 

odpowiedział, że to jest informacja na koniec roku.  

  Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu poprosił zatem o informację  

na koniec roku.  

Pan Grzegorz Łuczak - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wieluniu 

odpowiedział, że poda na 31. marca, ponieważ te dane mają najpewniejsze.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy obecnego roku.  

Pan Grzegorz Łuczak - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wieluniu 

odpowiedział, że zeszłego roku, ponieważ tego jeszcze nie mają, jak będzie  

31. marca tego roku, to wtedy na tę datę są w stanie te dane pozyskać. Nadmienił, 

że to jest tak, że te dziki nie są liczone każdego miesiąca – one są liczone raz w roku 

w końcu marca i wtedy na tej podstawie ustala się wielkości odstrzałów planowych, 

na tej podstawie ustala się odstrzał sanitarny. Co roku wojewoda wydaje 

rozporządzenie na podstawie informacji, które uzyskuje od weterynarii m.in. też, 

ponieważ jest wniosek o wydanie rozporządzenia i na tej podstawie wojewoda 

wydaje rozporządzenie o odstrzale sanitarnym. Zaznaczył, że dziki są w stanie podać 

na 31. marca 2023 r. 

  Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu poprosił o informację na 31. marca 

2023 r., a mianowicie stan pogłowia, planowany odstrzał i odstrzał ten dodatkowy już 



15 
 

wiedzą i również taką informację chciałby uzyskać, jak pan Łuczak otrzyma, na dzień 

31. marca 2024 r.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że jest  

to temat sesyjny i wtedy pewnie ta odpowiedź padnie.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że teraz będzie możliwość 

dobrania tych cyferek, ale patrząc na poprzednie lata to wynika, że myśliwi liczą stan 

pogłowia 300, a odstrzał dodatkowy wychodzi 420 sztuk. Nadmienił, że tak było 

chyba w 2023 r.  

Pan Grzegorz Łuczak - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wieluniu 

odpowiedział, że ci myśliwi, którzy przychodzą do Inspektoratu mówią o tym,  

że locha prowadza dzisiaj 6-8 prosiąt, więc przyrost populacji dzików to nie jest 

100%, nie 200%, może nawet w niektórych tych obszarach jest mniejszy, więc z tego 

to wynika. Jeżeli jest 300 sztuk, jak chodzi o stado podstawowe idąc nomenklaturą 

hodowlaną, gospodarską, to one wydają dużo więcej dzików.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że chce zasygnalizować 

taką sprawę, że ktoś tu nie podaje prawdy, że te cyfry zupełnie się nie zgadzają  

od lat. Dodał, że teraz jest pytanie - czy czasem myśliwi nie kłusują, albo gdzie  

ta zwierzyna znika? Albo w drugą stronę podają za mało, wynik końcowy, suma 

planowanego odstrzału wychodzi dużo większa i co się dzieje z tą zwierzyną, gdzie 

ona jest? Poprosił, aby to się zgadzało.  

Pan Grzegorz Łuczak - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wieluniu 

odpowiedział, że od niego to nie zależy. Zaznaczył, że tylko otrzymuje te dane.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że myśli, że w gestii 

Powiatowego Lekarza Weterynarii powinno być zadbanie o to, aby stan faktyczny 

zgadzał się z tym, co jest na papierze, żeby pan działał nie w fikcji tylko  

w rzeczywistości. Dodał, że na razie przez te lata to są fikcje przedstawiane. Zapytał, 

ile skontrolowano punktów skupu dziczyzny, jako Powiatowy Lekarz Weterynarii.  

Pan Grzegorz Łuczak - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wieluniu 

odpowiedział, że wszystkie działające, które są. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dopytał, czy wszystkie są co roku. 

Pan Grzegorz Łuczak - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wieluniu 

potwierdził.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jego 

zdaniem tego nie rozstrzygną, ponieważ jest liczona jedna sztuka, a za chwilę jest 6, 

więc trudno to policzyć.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dopowiedział, że to jest wiadome,  

ale jest wstyd, że przyjmują później takie odpowiedzi, że policzono 340 dzików,  

a zastrzelono 600, czy 700.  

Pan Grzegorz Łuczak - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wieluniu 

wyjaśnił, że chodzi o to, że jeżeli ta locha wprowadza 8 prosiąt zakładając,  

to one w ciągu roku urosną, więc tego jednego dzika na 31. marca, czy trochę 

wcześniej, ponieważ liczenie nie jest dokładanie tego dnia, to mamy 7 dzików 

powiedzmy do jesieni, czy do zimy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest 

również migracja.  

Pan Grzegorz Łuczak - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wieluniu 

potwierdził.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jeżeli 

będzie to możliwe, bo pewnie będzie takie samo pytanie na sesji, to żeby pan miał 

dane szacunkowe. Następnie twierdził, że Zarząd zapoznał się z informacją. 

Poinformował o sesji zaplanowanej w dniu 22 marca.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Powiatowego Lekarza 

Weterynarii w Wieluniu o stanie bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego  

na terenie Powiatu Wieluńskiego w 2023 roku – temat sesyjny. 

 Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 6 

Przyjęcie informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Wieluniu o stanie bezpieczeństwa Powiatu Wieluńskiego w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej w 2023 r. – temat sesyjny. 
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana Karola 

Bednarskiego - Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Wieluniu, 

któremu udzielił głosu.  

 Pan Karol Bednarski - Komendant Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Wieluniu omówił przedmiotową informacją. Podziękował Radzie, 

Zarządowi, panu staroście, panu wicestaroście za pozyskanie wspólnymi siłami 

samochodu, za wkład własny, bez którego nie byliby zakwalifikowani do tego, aby się 

o niego starać.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Udzielił głosu panu wicestaroście.  

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński podziękował za 2–dniowe 

ćwiczenia dla OSP (Ochotnicza Straż Pożarna). Przekazał, że z rozmów z druhami  

z OSP wynika, że bardzo dużo im to dało. Podkreślił, że jego zdaniem warto również 

w tym roku takie działania kontynuować.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że w OSP są symbole 

S1, S2, S3.  

 Pan Karol Bednarski - Komendant Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Wieluniu wyjaśnił, że to jest podyktowane tym ile jednostka posiada 

samochodów na wyposażeniu, a mianowicie S1 jest to 1 samochód, S2 – 2 

samochody, S3 – 3 samochody lub więcej.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” przyjęciem informacji. Następnie poinformował o sesji zaplanowanej na dzień 

22. marca br. o godz. 13.00.   

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Wieluniu  

o stanie bezpieczeństwa Powiatu Wieluńskiego w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej w 2023 r. – temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 7 

Przyjęcie sprawozdania Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu  

z działalności w roku 2023 oraz informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego Powiatu Wieluńskiego w 2023 r. – temat sesyjny. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

poinformował, że po wczorajszej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

może przekazać, że jednostka bardzo dobrze wykonuje swoje obowiązki. Następnie 

udzielił głosu panu Andrzejowi Sosnowiczowi – I Zastępcy Komendanta 

Powiatowego  Policji w Wieluniu. 

Pan Andrzej Sosnowicz  - I Zastępca Komendanta Powiatowego Policji  

w Wieluniu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu poprosił 

o omówienie kwestii nowego wydziału, który został powołany.  

Pan Andrzej Sosnowicz  - I Zastępca Komendanta Powiatowego  Policji 

w Wieluniu omówił sprawę powołania Wydziału do Walki z Przestępczością 

Gospodarczą.    

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu poprosił, 

aby być ostrożnym i nie ufać, ponieważ jak pan komendant wczoraj powiedział, 

specyfika przestępczości gospodarczej jest tak kreatywna, że nawet osoby, które 

zajmują się takimi rzeczami z racji wykonywanego zawodu, też się dają nabrać. 

Dodał, że jeśli ktoś ma podejrzenia, to żeby zadzwonić na komendę. Udzielił głosu 

panu Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zaznaczył, że na stronie komendy 

znajdują się dane dzielnicowych, numery telefonów i adresy e-mailowe. Dodał,  

że miał taką sytuację, że napisał e-maila w pewnej sprawie, która miała miejsce  

w sierpniu ubiegłego roku i poprosił o odpisanie, czy ta informacja została odczytana. 

Zaznaczył, że nie otrzymał żadnej odpowiedzi. Poprosił, aby dzielnicowi zwrócili  

na to uwagę, ponieważ nie wie, czy te e-maile funkcjonują, czy nie funkcjonują,  

a chociażby wystarczyłoby odpisać, że wiadomość dotarła.   

  Pan Andrzej Sosnowicz - I Zastępca Komendanta Powiatowego  Policji 

w Wieluniu odpowiedział, że zostanie to sprawdzone.  
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 Pan Karol Brożyna - naczelnik Wydziału Prewencji Komendy Powiatowej 

Policji w Wieluniu dodał, że od pewnego czasu w związku z tym, że były jakieś 

problemy, kierownik również ma dostęp do wszystkich e-maili. Jeśli nieobecność 

dzielnicowego jest dłuższa niż 2-3 dni, to kierownik jest zobligowany, żeby otworzyć 

e-maila, odpowiedzieć, udzielić informacji, więc w tym zakresie się poprawiło.    

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu udzielił 

głosu panu Dybce. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu poruszył kwestę młodzieży  

w szkołach w naszych placówkach, temat papierosów na przerwach, dużych grup, 

które stoją przed szkołami na zewnątrz oraz problem pojawiających się tam 

narkotyków. Powiedział, aby np. raz w miesiącu jakiś nieoznakowany policjant 

wszedł do szkoły z psem. Dodał, że widział, że stała grupka, jechał radiowóz, ktoś 

zagwizdał i zanim radiowóz dojechał, to już nikogo nie było.  

Pan Karol Brożyna - naczelnik Wydziału Prewencji Komendy Powiatowej 

Policji w Wieluniu poinformował o 192 ujawnionych przypadkach papierosa  

lub e-papierosa, o wszystkich został poinformowany bądź sąd, bądź rodzice; 30 osób 

ujawnionych nieletnich pod wpływem alkoholu; 10 osób odwiezionych do ośrodka 

wychowawczego, raz w miesiącu akcja, gdzie policjanci po cywilnemu właśnie  

są pod szkołami. Dodał, że raz, 2-3 razy w tygodniu są akcje, gdzie policjanci  

po pogadankach w szkołach często przebierają się z mundurów i często takie 

działania przeprowadzają. Zaznaczył, że jest ich tak niewystarczająco, że tak jak pan 

radny powiedział, skala jest bardzo duża i bardzo dużo jest e-papierosów. Mało tego 

do tych olejków są domieszywane substancje z marihuany. Podkreślił, że starają się 

reagować. Nadmienił, że rozmawiają z dyrektorami szkół, są w kontakcie i jeśli 

sytuacja się nawarstwia, to starają się jak najszybciej reagować.   

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zwrócił uwagę na temat, który 

wyniknął niedawno, a mianowicie podróżował drogą powiatową Skomlin-Praszka. 

Chodzi o skrzyżowanie we Wróblewie, jest tam znak STOP, słyszał od mieszkańców, 

że od jakiegoś czasu jakieś młode osoby urządzają zawody, kto przejedzie bez 

zatrzymywania na STOP-e. Przekazał, że jechał wieczorem o godz. 20.00, 

przejechało przed nim auto z prędkością znaczną ze 120 km/h, nawet nie zatrzymało 

się na STOP-e, nie było naciśnięcia na pedał, przejechało przez skrzyżowanie, po 

czym zakręcił gdzie się kończy asfalt i z powrotem zrobił to samo. Dodał, że wie od 

mieszkańców, że robi się to jakiś standard, młodzież podnosi sobie adrenalinę tylko, 
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że skutki mogą być bardzo opłakane. Poprosił, aby wieczorami pojawiał się tam 

patrol.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że w sobotę wieczorem wracał z zebrania i podejrzewał, że są naszykowani  

na wyścigi. Nadmienił, że teraz drogi są bardzo dobre, podrasowane samochody  

i cała grupa, około 6 samochodów była koło Placu Legionów, na rondach zaczęli 

robić swoje pokazówki, jechali w kierunku na Praszkę.  

Pan Andrzej Sosnowicz - I Zastępca Komendanta Powiatowego  Policji  

w Wieluniu odpowiedział, że w sobotę był Illegal Night, nocna jazda, to są wyścigi 

organizowane na terenie całej Polski, nie ma organizatora, oni spotykają się  

i sobie to organizują. Dodał, że mają specjalnych policjantów powołanych w Wydziale 

Kryminalnym do rozpoznania takich zjawisk w całej Komendzie Wojewódzkiej jest 

zespół powołany, który koordynuje. Poinformował, że wiedzieli o tym z dużym 

wyprzedzeniem. Przekazał, że zadziało się to, że nałożono 18 mandatów,  

3 postępowania przygotowawcze są dalej prowadzone wobec tych kierujących, 292 

osoby zostały przebadane na trzeźwość, zatrzymano 2 nietrzeźwych kierujących, 

zatrzymano im prawa jazdy. Jest jeden wniosek za brak uprawnień – tutaj kierujący 

będzie miał orzeczony zakaz prowadzenia pojazdów i zatrzymano 9 dowodów 

rejestracyjnych. Podkreślił, że te uwagi są dla nich cenne. Poprosił o sygnał  

na telefon, który zawsze odbiera. Zaznaczył, żeby nie czekać tydzień, miesiąc, taki 

głos jest ważny. Dodał, że to było ich rozpoznanie, zostały ściągnięte odpowiednie 

służby.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

wicestaroście.  

  Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że na pewno 

panowie obserwują media społecznościowe wieluńskie, Spotted i coraz częściej 

pojawiają się informacje o niebezpiecznych osobach, które wieczorem spacerują  

po Wieluniu, czy o grupkach obcokrajowców. Zapytał, czy to jest faktycznie,  

czy to są tylko takie wpisy w Internecie, niepotwierdzone w rzeczywistości.  

  Pan Andrzej Sosnowicz - I Zastępca Komendanta Powiatowego  Policji  

w Wieluniu odpowiedział, że niestety są sytuacje, które wymagają interwencji, 

zwłaszcza park gdzie nie ma monitoringu miejskiego. Dodał, że co noc praktycznie 

policjanci tutaj kontrolują.   
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że chodziło mu 

o to, czy faktycznie tak jest, że niebezpieczeństwo wieczorem się zwiększyło, że są 

takie sytuacje.  

  Pan Andrzej Sosnowicz - I Zastępca Komendanta Powiatowego  Policji  

w Wieluniu poinformował o temacie wpisów, które pojawiły się około 2 tygodnie 

temu na Spotted.   

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu podziękował za akcję, która miała 

miejsce w sobotę. Dodał, że pamięta co było w ubiegłych latach, nie szło w ogóle 

wyjść na ulicę, były piski, wyścigi, w tym roku było spokojnie. Owszem był zjazd 

dużej ilości kierowców, ale było widać i czuć obecność policji.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał o ilość dochodzeń  

i śledztw oraz ilość stwierdzonych przestępstw. W 2023 r. ilość dochodzeń i śledztw  

to 923 i było więcej niż stwierdzonych przestępstw, a w ubiegłych latach zawsze było 

odwrotnie. Zapytał, jak to się liczy, jak liczy się wykrywalność.  

  Pan Andrzej Sosnowicz - I Zastępca Komendanta Powiatowego  Policji  

w Wieluniu poinformował, że nie każdy czyn, który jest do nich zgłoszony, nie każde 

to zdarzenie, wyczerpuje znamiona przestępstwa. Dodał, że mają obowiązek przyjąć 

zgłoszenie od obywatela, prowadzą czynności dochodzeniowo-śledcze, operacyjne 

przy tym, nie każde to zgłoszenie jest przestępstwem, a zatem liczba czynów 

karalnych, które zostały im zgłoszone nie będzie tożsama ze stwierdzonymi. 

Zaznaczył, że czyn stwierdzony to jest ten, który faktycznie udowodnili. Po pierwsze, 

który zaistniał, to jest ten czyn rzeczywisty.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu powiedział, że różnica może być 

w tym, że np. jedno dochodzenie może dotyczyć kilku przestępstw. 

  Pan Andrzej Sosnowicz - I Zastępca Komendanta Powiatowego  Policji  

w Wieluniu wyjaśnił tę kwestię podając przykład zgłoszenia dotyczącego zgonu 

osoby.   

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu odniósł się do tabeli dotyczącej 

ujawnionych pijanych kierowców na stronie 35 w sprawozdaniu.  
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   Pan Andrzej Sosnowicz - I Zastępca Komendanta Powiatowego  Policji  

w Wieluniu wyjaśnił, że art. 87 § 1 KW (Kodeks Wykroczeń) to jest kierujący 

pojazdem mechanicznym w stanie po użyciu alkoholu do 0,5 promila, art. 87 § 1a  

to jest kierując w stanie po użyciu alkoholu, to jest nietrzeźwy kierujący rowerem. 

Następnie przestawił konsekwencje naruszenia art. 178a § 1 KK (Kodeks Karny)  

- wysoka grzywna finansowa z urzędu 5 000 zł na Fundusz Pomocy Osobom 

Poszkodowanym + wyrok sądu, zakaz prowadzenia pojazdów w przypadku 

pierwszego wykroczenia na okres 3 lat, potem 10 lat, a potem jest już dożywotnio. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w imieniu Zarządu 

podziękował za służbę jaką pełni Policja i za podejmowane działania.  

Pan Andrzej Sosnowicz - I Zastępca Komendanta Powiatowego  Policji  

w Wieluniu odniósł się do sytuacji, która miała miejsce całkiem niedawno, pojawiły 

się niepochlebne wpisy od jednej osoby, która oczerniała wieluńską policję,  

sprawa jest ścigana z urzędu. Dodał, że ma nadzieję, że skończy się to aktem 

oskarżenia i dotkliwą społeczną karą, żeby jednak cedzić słowa w mediach, żeby 

była odpowiedzialność za to, co się mówi i za to, co się pisze.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że jego zdaniem  

to powinno być użyte nie tylko w stosunku do tego, że ktoś obraża policję, ale też 

inne jednostki, osoby publiczne, żeby to poszło też w eter.  

  Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem przedmiotowego materiału.   

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu z działalności w roku 

2023 oraz informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego Powiatu 

Wieluńskiego w 2023 r. – temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 8 

Rozpatrzenie prośby Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu  

o rozważenie możliwości przekazania środków finansowych na zakup 

samochodu służbowego oznakowanego bądź nieoznakowanego. 

 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że w budżecie powiatu jest przeznaczone na ten moment 15 tys. zł.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że należy przegłosować 

decyzję.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie, 

ponieważ decyzja była podjęta już w tamtym roku. Następnie poprosił pana 

Wojciecha Panka o przygotowanie pisma potwierdzonego zapisami w budżecie 

powiatu, wyciągu, ponieważ panu komendantowi jest potrzebne takie pismo  

do centrali, że takie środki są zabezpieczone. Przypomniał, że decyzja w tej sprawie 

była podjęta już w tamtym roku tylko, że nie było przekazanej odpowiedzi. Dodał,  

że jest też pozytywny odbiór ze strony gmin. Nadmienił, że z rozmowy  

z komendantem wynika, jak również wczoraj na Komisji Bezpieczeństwa,  

z-ca Komendanta Policji pan Sosnowicz o tym poinformował, że dziennie 

przejeżdżają około 1000 km.  

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu powiedział, że zmieniłby jeszcze 

numery rejestracyjne.  

Pan Andrzej Sosnowicz - I Zastępca Komendanta Powiatowego  Policji  

w Wieluniu przekazał, że wjeżdża również Grupa Speed łódzka i są inne 

samochody. 

 Pan Karol Brożyna - naczelnik Wydziału Prewencji Komendy Powiatowej 

Policji w Wieluniu poinformował, że od czasu do czasu są robione akcje 

międzypowiatowe z użyciem dronu.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy działa odcinkowy 

pomiar prędkości w Białej.  

Pan Andrzej Sosnowicz - I Zastępca Komendanta Powiatowego  Policji  

w Wieluniu przekazał, że już działa.  
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zwrócił się z prośbą w imieniu 

rolników.   

Pan Karol Brożyna - naczelnik Wydziału Prewencji Komendy Powiatowej 

Policji w Wieluniu odnośnie protestów rolników przekazał, że spotkał się tylko  

z pozytywnym oddźwiękiem.  

Pan Andrzej Sosnowicz - I Zastępca Komendanta Powiatowego  Policji  

w Wieluniu dodał, że nie są po to, aby przeszkadzać tej grupie zawodowej.  

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu podjął decyzję o wystosowaniu odpowiedzi  

na prośbę Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu o rozważenie możliwości 

przekazania środków finansowych na zakup samochodu służbowego oznakowanego 

bądź nieoznakowanego informującej, że decyzja Zarządu w tej sprawie została  

już podjęta, w budżecie powiatu wieluńskiego została zabezpieczona kwota 15 tys. zł 

na ww. cel.  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 Z sali obrad wyszedł Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

 

Pkt 9 

Zaakceptowanie postanowień porozumienia pomiędzy Powiatem Zgierskim  

a Powiatem Wieluńskim w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego 

pobytu i wysokości wydatków na jego opiekę i wychowanie w rodzinie 

zastępczej niezawodowej. 

 

 

Pani Beata Korczewska - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

zaakceptowaniem postanowień porozumienia.  
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     Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) zaakceptował 

postanowienia porozumienia pomiędzy Powiatem Zgierskim a Powiatem Wieluńskim  

w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu i wysokości wydatków  

na jego opiekę i wychowanie w rodzinie zastępczej niezawodowej (głosowało  

4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 10 

          Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie podziału środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przypadających na teren powiatu wieluńskiego wg algorytmu w 2024 r.  

na realizację zadań określonych w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997 r.  

o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 

niepełnosprawnych - temat sesyjny. 

 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zauważył, że jest 

duże zwiększenie środków.  

 

 

 Na salę obrad wszedł Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  

 

 

Pani Beata Korczewska - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że tak, ponieważ są już środki na działalność 

Warsztatu Terapii Zajęciowej.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu wskazał, że na 25 uczestników.  
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Pani Beata Korczewska - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że tak.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił.  

Pani Patrycja Świtalska - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych przekazała, że w załączniku wkradł się błąd, ponieważ jest napisane 

według algorytmu w 2023 r. Dodała, że zostanie to poprawione na rok 2024.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił  

o poprawienie tego zapisu. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

       
 

  Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

1454/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przypadających na teren powiatu wieluńskiego wg algorytmu  

w 2024 r. na realizację zadań określonych w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997 r.  

o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych  

- temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1454/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 11 

Przyjęcie sprawozdania Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z wykonania planu finansowego i planu inwestycyjnego 

SP ZOZ w Wieluniu za 2023 r. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Annę 

Freus – dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu. Zapytał, czy chciałaby coś dodać do sprawozdania.  
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Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu omówiła przedmiotową sprawę. Przekazała informacje  

dotyczące wykonania ryczałtu w roku 2023. Wskazała, że wciąż działają na 2024 r. 

na poziomie kontraktowym 2023 r., co siłą rzeczy jest problematyczne, ponieważ 

bardzo wyraźnie wzrosła płaca minimalna. Zaznaczyła, że kontrahenci wzywają ich, 

bo mają do tego prawo, do waloryzacji umów, które są powyżej roku, w zasadzie, 

które są powyżej pół roku mają prawo, ale powyżej roku w ich przypadku. Stan 

prawny jest taki, że na tę waloryzację mają im dać 1 do 1. W tym momencie ustawa 

Prawo zamówień publicznych w ogóle nie chroni podmioty tylko chroni kontrahentów, 

którzy występują w tych przetargach. Oczekują na nadwykonanie w okolicach  

50 tys. zł, jeżeli chodzi o pozaryczałtowe sprawy, w pozostałym zakresie  

te przychody mają ujęte. Zaznaczyła, że wynik finansowy jeszcze może się zmienić, 

z tym, że nie podejrzewają, że to będzie zmiana na niekorzyść.    

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował pani 

dyrektor i zapytał, czy są jakieś pytania. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że pani dyrektor 

mówiła o tym 1,5 mln zł z tytułu ryczałtu. Zapytał, czy to weszłoby jeszcze  

w wynik 2023 r., czy byłoby na plus, jak gdyby 2024 r. i spowodowało prawie 

wyzerowanie planowanej straty. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że to wszystko zależy od tego, kiedy będzie 

podjęta decyzja, czy już księgi będą mieć zamknięte roku 2023 i właśnie,  

w jaki sposób. Nadmieniła, że pomysły są różne, na przykład takie, że zostawiają  

i nie płacą, chociaż to by było niesprawiedliwe, dlatego że nawet w poprzednim 

stanie prawnym, cały czas się mówiło, że jeżeli szpital wypracuje powyżej 102%,  

to ma prawo do tej nadwyżki i to nie nadwyżki ponad 102%, tylko ponad 100%,  

więc wypracowując 103%, to stan prawny i wszystko jest po ich stronie, tylko muszą 

teraz też o to walczyć. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że to jest kwestia 

czasu, kiedy oni albo zapłacą, albo po prostu w jaki sposób podzielą. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że mogą zwiększyć ryczałt roku 2024, wtedy  

w 2023 r. jest dla nich bezwynikowo i może tak by było lepiej dla szpitala. Dodała,  

że najlepszym wyjściem, tak naprawdę by było… 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wtrącił, że zapłacić. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu kontynuowała, że pod warunkiem, że pieniądz dostaną,  

bo to, o co szpital teraz musi walczyć, bo mają bardzo ładne wykonanie  

i na poradniach, i w szpitalu. Podkreśliła, że inwestycyjnie bardzo mocno podciągnęli 

szpital do góry, ale szpital z własnych środków wyłożył też 3 mln zł, przychody  

i koszty rok do roku tylko wzrosły o 10 mln zł, więc po prostu był to rok trudny, myśli, 

że bardzo dobrze zakończony i że to jest akurat dla wszystkich bardzo dobra 

informacja, ale to, na czym szpital teraz powinien się skupić dodając, że oczywiście 

zobaczymy w jakich realiach się obudzą, to dbanie o płynność finansową przede 

wszystkim. Dlatego jakby były wnioski ze strony szpitala, żeby powiat się przychylił  

i na przykład w inwestycjach uwzględnił instalację szpitala, jeżeli chodzi o centralne 

ogrzewanie itd., bo ono jest naprawdę przestarzałe. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to jest 1 300 000 zł, 

tak. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że 1 300 000 zł, bo o to chodzi,  

żeby po prostu szpital nabrał „oddechu”. Nadmieniła, że musi zrobić silnik w karetce, 

to jest też 30 tys. zł, co jeszcze negocjują. Zaznaczyła, że na okrągło jakby szpital 

jakieś środki musi inwestować, żeby zabezpieczyć przestrzeń, na przykład teraz  

też okazało się, w zasadzie wie już od wielu lat, odnośnie pracowni cytostatyków, 

wentylacja nie była taka, jak należy, zlecili pomiary, dlatego że pracownicy zgłaszali, 

że tutaj jest zbyt wysoka temperatura, itd. Dodała, że już ma kosztorys, że remont  

tej pracowni cytostatyków, to jest 90 tys. zł. Biorąc pod uwagę ile tego robią,  

jak to robią, ile na tym zarabiają, to nie będą teraz tego remontować, dlatego  

że to była działka, do której dokładali cały czas, która też blokowała miejsca  

na oddziale pulmonologicznym, bo jeżeli podawali chemię pacjentom, to nie mogli 

przyjmować dużo pacjentów na oddział pulmonologiczny, żeby chronić tych, którzy  

tę chemię przyjmują i tego typu różne elementy, więc muszą na ten wynik patrzeć, 

nie ma wyjścia. Dodała, że to, co muszą na pewno w roku następnym, to jest to,  

co zainwestowali, żeby to przynosiło owoce dodając, że skierowała już na Radę 

Społeczną utworzenie pracowni endoskopowej, żeby już zacząć ścieżkę formalną  

w tym zakresie, zwiększają o jedno łóżko, bo bez kosztów mogą zwiększyć  

na OIOM-ie (Oddział Intensywnej Opieki Medycznej). Dodała, że też na Radę 
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Społeczną ten punkt teraz szykuje, jeszcze w marcu, zwiększenie o 4 łóżka  

na oddziale pulmonologicznym. Podkreśliła, że też liczą, że dzięki temu dostaną 

większy ryczałt, bo po tamtym roku widzą, że ten ryczałt są w stanie wykonać,  

to nie było bezwysiłkowe i to nie było wcale pewne. dlatego że finansowanie u nich, 

bardzo ładnie to widać w tym sprawozdaniu z działalności statutowej, w tym sensie, 

że jak Państwo czytają to sprawozdanie, ono się wydaje zagmatwane, bo tu taka 

wartość kontraktu, za chwilę inna, tu znowu i tak dalej, ale tak się dzieje w szpitalu  

i nie rezygnowała z tych treści, nawet żeby nadać większej czytelności, bo tu właśnie 

widać, jak się zarządza szpitalem, w sensie bardzo trudno zaplanować ten ryczałt. 

Stwierdziła, że ogromnie się cieszy, że nadwykonali ten ryczałt, chociaż to nie obyło 

się bez kosztów, ale wygląda tak, że tutaj prawo jest po ich stronie, bo z jednej strony 

przekroczyli 102%, a z drugiej strony zapowiedzi są takie, że to musi być jakoś 

zrekompensowane. Zaznaczyła, że są szpitalem w trudnej sytuacji, rzeczywiście 

ciągnąc tak wysokie zadłużenie i te koszty odsetek, w tym momencie  

są na poziomie około 2 300 000 zł. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu wtrącił, że może WIBOR 

spadnie. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu kontynuowała, że to są ogromne pieniądze, na początku, 

jak się spotykali chwilę temu, jak obejmowała pełnienie obowiązków, to zmniejszyli  

do mniej niż miliona te odsetki, oczywiście inny był WIBOR wtedy, ale widać,  

jak to mocno niestety uderza na płynność, a również koszty uderzają na wynik 

finansowy, niejako wychodzi na to, że muszą bardziej się starać. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował pani 

dyrektor i udzielił głosu panu Jakubowi Judzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał o budynek, w którym 

znajduje się administracja - czy jest całkowicie wykorzystany w tym momencie? 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że nie, to znaczy on jest wykorzystywany 

oczywiście, z tym, że mają ograniczenia po stronie prawnej, żeby całkowicie 

wykorzystać ten budynek, więc muszą pewne kroki podjąć, związane z częścią 

budowlaną, z Inspektoratem Nadzoru Budowlanego, dlatego że rzeczywiście 

widziałaby na III piętrze, już na tym II można by ścisnąć jakoś tę administrację, 

uważa że to się wszystko da i byłaby pełna zasadność, jeśli mogliby tylko formalnie 



30 
 

zrobić  coś na III, na przykład oddział rehabilitacji. Nadmieniła, że marzyło jej się jego 

rozszerzenie. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy tam są 3 piętra. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że 3. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czyli wykorzystane  

jest w tym momencie jedno i trochę. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że on jest wykorzystany w tym sensie,  

że pracownicy może nie są tak skupieni, jak mogliby być skupieni. Dodała,  

że na pewno będzie problematyczne zmieścić całą administrację na II, tylko  

że jeżeli by była szansa zarobienia więcej pieniędzy i tutaj jakiejś zyskownej 

działalności, albo takiej, która im się zbilansuje, niosąc za sobą te koszty stałe  

też w proporcji, to nie ma się nad czym zastanawiać, trzeba to robić. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że z punktu widzenia 

gospodarskiego, to też ten budynek jest cały ogrzewany, to są koszty. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że tak, z tym że to nie jest tak, że są puste 

pomieszczenia, grzejniki są rozkręcone. Podkreśliła, że to nie jest tak. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że tam 

przede wszystkim trzeba uregulować stan prawny. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że wie, o co chodzi. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że tam, gdzie powierzchnie  

są niewykorzystywane, to oczywiście zakręcają grzejniki i starają się o to dbać, 

zwracać na to uwagę. Administracja to też jest duża część personelu, dlatego  

że naprawdę szpital nie istnieje bez tej części administracyjnej, która ma wrażenie, 

że jest mało doceniana, chociaż tu jest też ogrom pracy. Powiedziała, że to jest 

budżet powyżej 100 tys. zł w tym momencie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował pani 

dyrektor i zapytał, czy jeszcze ktoś ma pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest 

„za” przyjęciem sprawozdania dyrektora SP ZOZ. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu z wykonania planu finansowego i planu inwestycyjnego SP ZOZ  

w Wieluniu za 2023 r. (głosowało 5 członków Zarządu). 

Sprawozdanie w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 12 

Przyjęcie sprawozdania Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z realizacji „Programu naprawczego SP ZOZ w Wieluniu 

na lata 2023-2025” (za okres VII-XII 2023 r.) - temat sesyjny. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy do tego 

są jakieś uwagi. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem sprawozdania  

z realizacji „Programu naprawczego SP ZOZ w Wieluniu”. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu z realizacji „Programu naprawczego SP ZOZ w Wieluniu na lata 2023-

2025” (za okres VII-XII 2023 r.) - temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu). 

Sprawozdanie w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że program 

naprawczy to mają cały czas tutaj rozmawiając. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu stwierdziła, że tak i nie należy o tym zapominać, że są cały 

czas jednostką w programie naprawczym i naprawdę o tym przypomina pracownikom 
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na każdym zebraniu, dlatego że to, że bardzo dużo działo się inwestycyjnie,  

to w świadomości bardzo wielu osób już było takie super. Powiedziała, że bardzo 

mocno podkreśla, że te źródła finansowania są różne, cieszy się, że udało im się ten 

rok 2023, bo pracowali nad tym i myśli, że to była rzetelna praca, te środki 

porozliczać bez uwag. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił zamknięcie 

tego punktu. 

 

 

Z sali obrad wyszedł Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu. Zarząd Powiatu 

w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

 

Pkt 13 

Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o realizacji zadań statutowych, dostępności i poziomie 

udzielanych świadczeń zdrowotnych w SP ZOZ za 2023 r. - temat sesyjny. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że na sam początek uprzedza dyskusję na sesji dotyczącą poradni kardiologicznej. 

Przekazał, że jest też nowy materiał. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych dopowiedziała, że nowa wersja. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że tak. Zaznaczyła, że merytorycznie nic się 

nie zmieniło, tak żeby była jasność, generalnie jest tak, że ten dokument rokrocznie 

szedł w tej samej formie. Dodała, że bardzo późno dostała tę wersję, w zasadzie 

dostała już po terminie, niemniej jednak i tak usiadła nad tym, i chciała rozbudować 

ten dokument, bo uważa, że sprawozdanie z działalności statutowej jest tak istotnym 

dokumentem, że należy pochylić się nad różnymi kwestiami, a nie tylko nad tym,  

jak się zmieniał kontrakt z NFZ-em, bo to jest zbyt duże zawężenie, które rok  
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w rok szło. Przeprosiła, ale tych zmiany dokonywali szybko i w związku z tym były 

potem błędy stylistyczne i może ta forma nie była taka, jakby tego chcieli, dlatego już 

nie zmieniała merytorycznie ani słowa, żeby nie było wątpliwości, ale żeby  

to wyglądało. Ponownie przeprosiła za poprzednią wersję. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dobrze. Zapytał, co z poradnią kardiologiczną.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że w tym momencie w poradni jest 

zgłoszonych czterech lekarzy - zaczynali od jednego i tego jednego, który  

na początku był zgłaszany, nie ma, czyli on rzeczywiście nie był w stanie dalej 

realizować świadczeń w poradni. Aktualnie obserwują od dwóch miesięcy działanie 

tej poradni, pewnie nie w takim zakresie, jakby sobie wyobrażali, miesięczne jest 

przyjmowanych około 60 pacjentów. Dodała, że nie ma tu sporu, nie ma tu konfliktu, 

nie tylko rozruszniki sprawdzają, tylko rzeczywiście jest dwóch lekarzy tylko  

w zakresie rozruszników, to jest to, o czym kiedyś mówiła na sesji, bo ich udało się 

zdobyć najpierw, teraz dołączyło dwóch, którzy mają w ogólnym zakresie,  

czy to będzie poziom wystarczający i satysfakcjonujący, to się okaże. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to jest codziennie,. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że nie, generalnie w kontrakcie jest  

12 godzin w tygodniu - obowiązek, żeby poradnia działała, nie spodziewałaby się,  

że oni tutaj będą chcieli, mówiąc o specjalistach w zakresie kardiologii, pracować 

więcej, chyba że rozliczenie na tyle uznają, że im się bardziej opłaci. Niemniej jednak 

„papierologia” swoje robi i odstrasza lekarzy specjalistów. Stwierdziła, że przyjmują 

tam lekarze, którzy są świetni, bo oni są kardiologami takimi inwazyjnymi,  

ale ma to swój minus taki, że oni nie lubią tej działalności poradnianej, ona jest  

dla nich zupełnie gdzieś obok. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że mają większe ambicje. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu o realizacji zadań statutowych, dostępności i poziomie udzielanych 

świadczeń zdrowotnych w SP ZOZ za 2023 r. - temat sesyjny (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński). 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 14 

Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ  

w Wieluniu w dniu 21.02.2024 r. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że mamy 

wykaz tych uchwał. Zapytał, czy pani dyrektor coś chciałaby dodać, czy są pytania. 

Nikt się nie zgłosił.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że nie, tu chyba wszystkie punkty były 

omawiane, lub są dzisiaj. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem tej informacji. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ w Wieluniu w dniu 

21.02.2024 r. (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński). 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Na salę obrad wszedł Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  

 

 

 

 

Pkt 15 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności SP ZOZ w Wieluniu  

na dzień 31.01.2024 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień  

26.02.2024 r. 

 

 

 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu omówiła przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował pani 

dyrektor. Stwierdził, że Zarząd zapoznał się z informacją.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o stanie 

zobowiązań i należności SP ZOZ w Wieluniu na dzień 31.01.2024 r., sporządzoną 

według stanu księgowego na dzień 26.02.2024 r. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXI/432/23 

Rady Powiatu w Wieluniu z dnia 8 września 2023 r. w sprawie powołania Rady 

Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu 

na kadencję w latach 2023-2027. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że już  

to było podjęte.           

 Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że tak, ale jest zmiana.     

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, co się stało. 

           Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że pani wojewoda przesłała pismo o odwołaniu pana 

Tomasza Akulicza z funkcji przedstawiciela wojewody i o delegowaniu pani Emilii 

Kałuża, dlatego jest zmiana. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy może na tym 

etapie to zrobić, czy po prostu zgłosiła nam przedstawiciela. Kontynuował,  

że przecież wojewoda zgłosił nam przedstawiciela, kiedy zaczynała się kadencja,  

my uchwaliliśmy skład tej Rady.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu stwierdził, że trzeba  

by prawników zapytać. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że myśli 

że osoba, która desygnuje, może w każdej chwili odwołać lub powołać. Dodał,  

że nie jest to pewnie ściśle uregulowane. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że to jest kwestia 

zapisu, kiedy może odwołać, czy może odwołać kiedy chce, czy są jakieś warunki. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to jest 

jego prerogatywa chyba, tak mu się wydaje. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński stwierdził, że zastanawia 

się nad tymi zapisami. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że nie ma 

tego uszczegółowionego i jasno powiedzianego, i to jest chyba na zasadzie… 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych przerwała, mówiąc, że nie, w ustawie to jest, kiedy właśnie podlega 

odwołaniu, w przypadku śmierci, czy jak nie jest obecny na iluś posiedzeniach i tak 

dalej, nie ma czegoś takiego. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy jest coś o tym, 

że wojewoda może wycofać swojego przedstawiciela. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że w ustawie nie ma takiej informacji. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że nie ma, jest tu dowolność, tak mu się wydaje. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych dodała, że wojewoda wskazuje. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że wskazuje, ale nie wie tego dokładnie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, jak na przykład  

my oddelegowujemy kogoś do Rady Społecznej, to odwołujemy wtedy normalnie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy też możemy 

odwołać. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że też 

możemy. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że nie wie właśnie, 

czy jest taki zapis, czy mamy zapis jakiś w naszej uchwale. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że też 

nie ma, to nie jest uregulowane, to chyba jest dobrowolne, tak mu się wydaje. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jest jakaś 

kadencyjność tej Rady. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych wtrąciła, że 4 lata. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy moglibyśmy 

sobie dzisiaj wymyślić, że chcemy zmienić całą Radę, pomimo tego, że jej kadencja 

trwa. 



38 
 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy to jest nasza 

uchwała. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że tak, Rady Powiatu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że możemy, naszą jedną uchwałę uchylamy i podejmujemy drugą. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, to po  

co kadencyjność. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że trzeba by popatrzeć 

na przepisy prawne, na ustawę, bo nic tu dalej nie wymyślimy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały Zarządu Powiatu w tej sprawie. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przy 2 głosach „za”, 3 głosach „wstrzymujących 

się”, nikt nie był „przeciwny” podjął uchwałę Nr 1455/24 w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Uchwały  

Nr LXXI/432/23 Rady Powiatu w Wieluniu z dnia 8 września 2023 r. w sprawie 

powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Wieluniu na kadencję w latach 2023-2027 (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1455/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Z sali obrad wyszedł Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu. 

Obrady prowadzi Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd Powiatu  

w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  
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Pkt 17 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego Powiatu Wieluńskiego  

z zakresu ustawy o pomocy społecznej, dotyczącego prowadzenia ośrodka 

interwencji kryzysowej w 2024 r. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy pani kierownik 

chce coś dodać. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że były przeprowadzone konsultacje, jest też podjęta 

uchwała przez Radę Działalności Pożytku Publicznego, nie zgłosili żadnych uwag, 

ogłaszamy tutaj konkurs na oferty. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że ogłosimy konkurs,  

a potem ogłosimy, że nikt się nie zgłosił. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że prawdopodobnie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są jakieś 

pytania w tej sprawie. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1456/24 w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania 

publicznego Powiatu Wieluńskiego z zakresu ustawy o pomocy społecznej, 

dotyczącego prowadzenia ośrodka interwencji kryzysowej w 2024 r. (głosowało 4 

członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler).  

Uchwała Nr 1456/24 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia o naborze 

kandydatów na członków Komisji Konkursowej do opiniowania ofert złożonych 

w otwartym konkursie ofert na realizację zadania publicznego Powiatu 

Wieluńskiego z zakresu ustawy o pomocy społecznej, dotyczącego 

prowadzenia ośrodka interwencji kryzysowej w 2024 roku. 

 

 

 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych krótko omówiła przedmiotową sprawę. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały w tym punkcie. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1457/24 w sprawie ogłoszenia o naborze kandydatów na członków Komisji 

Konkursowej do opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert na realizację 

zadania publicznego Powiatu Wieluńskiego z zakresu ustawy o pomocy społecznej, 

dotyczącego prowadzenia ośrodka interwencji kryzysowej w 2024 roku (głosowało 4 

członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler).  

Uchwała Nr 1457/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 19 

Analiza potrzeb ludności powiatu wieluńskiego w zakresie zaopatrywania  

w produkty lecznicze, leki apteczne, leki recepturowe, wyroby medyczne i inne 

artykuły oraz zapewnienia ludności świadczenia usług farmaceutycznych 

poprzez m.in. pełnienie dyżurów oraz przyjęcie projektu pisma 

Przewodniczącego Zarządu Powiatu w Wieluniu.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił panią kierownik  

o wprowadzenie, bo ma to związek z naszymi aptekami.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych omówiła przedmiotową sprawę. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że ma pytanie 

do tabelki przesłanej przez NFZ. Zapytał, czy w kwartale, między godziną 22:00  

a 23:00 było zrealizowanych tylko 16 recept. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że tak. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nie dziennie, 

tylko w kwartale. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że skąd się te dziwaczne 

liczby wzięły, bo tu jest napisane, że to są apteki ogólnodostępne na terenie powiatu 

wieluńskiego. Dodał, że mają rozpiskę tych aptek i rozumie jeszcze, że między 

godziną 22:00 a 23:00 mogą być realizowane recepty, bo powiedzmy w Aptece 

Rajskiej stanęła kolejka, o 22:00 zamkną i w związku z tym na kasie się nabiło. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zwrócił się do pana 

Wojcieszaka ze słowami, że to wynika z tego, że niektóre apteki dyżurują w nocy. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy dyżurują. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że tak, niektóre tak. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że niektóre 

stosują się do prawa miejscowego. Podkreślił, że jest kilka aptek, które stosują się  

do naszej uchwały i dyżurują. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jest bardzo 

pozytywnie zaskoczony i dlatego uważa, że to są jakieś „wyssane z palca” dane. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nie,  

one są prawdziwe, tylko faktycznie, jeśli w kwartale, przez 3 miesiące, 16 osób idzie 

po godz. 22 do apteki. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu wtrącił, że tak, tylko jeżeli inne 

apteki dyżurowałyby cały czas, to tych recept mogłoby być więcej wystawianych. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu stwierdził, że też nie wiedzą może,  

to z braku wiedzy może też wynikać.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że rozumie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że recept 

wystawionych wychodzi mniej więcej 3-4 dziennie między 22:00 a 7:00 rano. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych wtrąciła, że ilość recept, jeśli chodzi o SP ZOZ na nocnej świątecznej, 

jest więcej, tylko że pewnie dużo osób twierdzi, że rano może podjedzie, niż ma 

jeździć po Wieluniu i szukać. 
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że jakby była apteka przy 

szpitalu, to by zupełnie inaczej wyglądało. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy możemy  

o tę godzinę przedłużyć. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że musimy te 2 godziny wyznaczyć, nie możemy  

od 22:00 do 23:00, tylko możemy od 21:00 do 23:00, teraz wystąpimy z pismem, 

która apteka byłaby zainteresowana pełnieniem tego dyżuru i to pokrywa NFZ,  

po 23:00 musiałby pokrywać powiat. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu stwierdził, że tak zrobimy,  

bo więcej nie będziemy robić, bo tutaj nie ma takiej potrzeby. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych powiedziała, że później przedstawimy analizę, które apteki się zgłosiły, 

Zarząd podejmie decyzję, którą aptekę, czy które apteki wybrać. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, do kiedy to musimy 

zrobić - czy do końca marca? 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że nie ma określonego terminu, że musimy uchwałę 

podjąć i wtedy będzie uchylona tamta uchwała. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że dobrze,  

czyli uznajmy, że przeanalizowaliśmy i czekamy na informację z aptek, będziemy 

dalej poddawać analizie kolejny raz. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych dopytała, czy jest zgoda na ten projekt pisma, który jest tutaj 

załączony. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że tak. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu przeanalizował potrzeby ludności powiatu 

wieluńskiego w zakresie zaopatrywania w produkty lecznicze, leki apteczne, leki 

recepturowe, wyroby medyczne i inne artykuły oraz zapewnienia ludności 

świadczenia usług farmaceutycznych poprzez m.in. pełnienie dyżurów oraz przyjął 

projekt pisma Przewodniczącego Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 20 

Podjęcie decyzji w sprawie ufundowania poziomej, płaskiej płyty nagrobkowej  

z nazwiskami lub obelisku pionowego w formie tablicy z nazwiskami  

- poświęconego mieszkańcom Rudy zamordowanym podczas bombardowania 

przez niemieckie lotnictwo w czasie ucieczki z Wielunia w dniu 4 września  

1939 r. w miejscowości Polichno w Powiecie Piotrkowskim. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto przedstawi ten 

temat. 

 

 

Na salę obrad wszedł Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu. 

Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowy. Obradom przewodniczy 

Pan Marek Kieler.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował, żeby 

wystosować pismo do komórki przy Prezydencie, która zajmuje się takimi pomnikami 

i można otrzymać dofinansowanie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał o jakiej kwocie jest 

mowa. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie 

określił się, 15 tys. zł.  
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Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że tutaj jest jakaś 

nieścisłość, bo tu jest 15 tys. zł na początku, a później tam są mniejsze kwoty. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu wyjaśnił, że w tym kosztorysie, 

który oni przysłali, złożone było zapytanie na tablicę, którą chcieli powiesić  

na kaplicy. Jest tam tablica z nawierconymi otworami, itd. i tu jest wyliczona mniejsza 

kwota niż 15 tys. zł, ale konserwator zabytków w Częstochowie chyba nie wyraził 

zgody na to, żeby na kaplicy na cmentarzu to powiesić. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wtrącił, że ksiądz  

nie wyraził zgody. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że nie, to była albo 

kuria, albo konserwator - wydaje mu się, że konserwator. Dodał, że można pomyśleć 

o tym, żeby taką tablice powiesić, na przykład w kościele, bo przecież tam chyba 

można, w kruchcie.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, żeby to sprawdzić pod 

względem historycznym. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że dokładnie tak, dlatego chce to wysłać i oni to sprawdzą. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy „oni”, w sensie  

ta komórka przy Prezydencie, tak. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak, 

to znaczy, jeżeli dają na coś dofinansowanie, to wszystko sprawdzają. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że tam jest dosyć 

nieścisła ta genealogia, można by poszukać w Genetece niektórych nazwisk.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dodał, że myślał o tym,  

żeby poprosić o pomoc nasze Muzeum Ziemi Wieluńskiej. Zaznaczył, że trzeba 

poważnie do tego podejść, a tak zupełnie mówiąc osobiście, to wysłałby ten wniosek  

do ambasady niemieckiej.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana Zenona 

Kołodzieja – naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji. Poinformował, 

że pierwszy krok jest taki, aby zwrócić się do naszego muzeum o zbadanie.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wtrącił, czy może wnieść też jakąś uwagę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu kontynuował, żeby 

sprawdzić, czy to faktycznie są te nazwiska, te osoby faktycznie zginęły, mają gdzieś 
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archiwum, mają dostęp do archiwum. Nadmienił, że jest przy Prezydencie taka 

komórka, były fundowane tutaj w przeszłości różnego rodzaju tablice ofiar 

męczeństwa i zbrodni chyba hitlerowskich dla upamiętnienia, w każdym razie jest 

taka komórka, tylko prosił aby to sprawdzić, bo nie wie dokładnie, jak to się nazywa,  

żeby sprecyzować, i po tych informacjach taką odpowiedź udzielić, że staramy się  

o weryfikację tych osób poprzez muzeum, a następnie zwrócił się do pana 

naczelnika, że teraz oczekuje od niego propozycji. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że może nie propozycji, bo to jest indywidualne wystąpienie 

osoby, teraz my, jakby w imieniu jakiegoś, przepraszam, cennego, z całym 

szacunkiem do tej inicjatywy podchodzi i do upamiętnienia tych osób, ale w związku 

z indywidualnym wystąpieniem, wszczynamy procedurę, która jak gdyby nie jest też 

w zakresie naszych kompetencji, on teraz do muzeum wystąpi w imieniu tego pana, 

jako starostwo powiatowe. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że nie, 

nie w imieniu pana, intencja tej osoby fizycznej, która wystąpiła do nas jest taka, 

żebyśmy jako instytucja wystąpili i dalej tę sprawę prowadzili. Podkreślił, że jest  

to taka intencja, bo rozmawiał z tym panem. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu stwierdził, że wystąpił  

o sfinansowanie, a nie prowadzenie. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że tak, tu jest o sfinansowanie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że może 

źle to ujął. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że może przypuszczać, że w muzeum albo będą informacje, 

albo nie, jest duże prawdopodobieństwo, że tych informacji nie będzie - nasze 

muzeum jest regionalne, w związku z tym, jest to naprawdę długa procedura 

prawdopodobnie, dodając, że może się mylić, bo nie był przygotowany na taki obszar 

dyskusji, sprawdzania czegoś - czy to w Instytucie Pamięci Narodowej, czy jeszcze  

w innych źródłach, które są nam w tej chwili albo niedostępne, albo odległe. Dodał, 

że tu są, między innymi te załączniki dotyczące świadków tego zdarzenia,  

ale my nie jesteśmy od tego, żeby to uwiarygadniać, czy nie uwiarygadniać. 

Zaznaczył, że chciał tylko zabrać głos dlatego, żeby siebie, czy nas jako powiat, 
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przestrzec, żeby nie wejść w obszar, w którym nie będą mogli do końca wyjaśnić, 

jakby faktyczności, czy faktów, związanych z tymi zdarzeniami. Wyjaśnił, że osoba 

indywidulana może to inicjować, może nawet ufundować taką tablicę, natomiast my, 

instytucjonalnie w to wchodząc, jak gdyby firmujemy rzetelność, wiarygodność,  

a później ewentualne dofinansowanie, o które prosi ten występujący. Powiedział,  

że troszeczkę się zastanawiał tutaj nad tym, dlaczego ten pan, czy te osoby,  

ma nadzieję, wpierające tę inicjatywę, nie wystąpiły już same do miasta,  

czy do muzeum. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu wtrącił, że zwłaszcza, że pan 

jest przewodniczącym, czy chyba członkiem Towarzystwa Przyjaciół Muzeum Wnętrz 

Dworskich. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że to jest zastanawiające, nie ma absolutnie nic przeciwko, 

tylko chciałby, żeby poszli w kierunku takim, w którym nie spotkają się z „murem”  

i będą się przed tym inicjatorem jeszcze dodatkowo ewentualnie tłumaczyli  

i nie będą w stanie tego tematu rozwiązać, bo to jest zadanie nie administracji, tylko 

instytucji. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że ten pan, z tego co zrozumiał, bo był u niego i mu mówił, z podobną inicjatywą 

zwrócił się do urzędu miasta, w którym zostawił pismo, 2 lata nie ma żadnej 

odpowiedzi i wystąpił do powiatu. Przekazał, że jego zdaniem najpierw należy  

to sprawdzić, czy w ogóle muzeum by się tego podjęło i być może to się sceduje  

na muzeum.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że nie możemy scedować, bo muzeum jest jednostką 

miasta. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że my się 

zwracamy, panie naczelniku, z prośbą o zweryfikowanie i później należałoby, jeżeli  

to będzie potwierdzone, wystąpić do instytutu, dodając, że nie wie, czy przy 

Instytucie Pamięci Narodowej, czy przy Prezydencie jest taka komórka, która zajmuje 

się takimi osobami, która wspiera takie działania. Dodał, że zdaje sobie sprawę  

z tego, że to nie będzie tak, że dzisiaj powiemy, że 15 tys. zł dajemy, bo nie  

o to chodzi. Podkreślił, że chodzi o to, żeby pokazać, spróbować, tą ścieżką, o której 

mówił, żeby po pierwsze, potwierdzić te osoby, a może są jeszcze inne osoby,  
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o których wnioskodawca nie wie, poprosić muzeum, czy są to w stanie sprawdzić  

i taką odpowiedź tutaj zaprezentować, odpowiedzieć panu, że czynimy starania 

odnośnie zweryfikowania tych osób. Udzielił głosu panu Henrykowi Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odnośnie muzeum zauważył,  

że po pierwsze nie jest naszą jednostką i w zasadzie nic nie możemy, a muzeum,  

z tego co wie, nie poczuwa się w żaden sposób do wdzięczności w stosunku  

do powiatu, chociaż uważają, że są Muzeum Ziemi Wieluńskiej, uważają, że my nic 

nie dajemy na muzeum, więc teraz jak ich poprosimy, to nie wie, z jakim 

oddźwiękiem się prośba spotka. Zaznaczył, że to jest jego prywatne zdanie, 

natomiast jest tam taki fragment, który należałoby wykorzystać, ponieważ pan tam 

napisał, że oprócz ufundowania tego obelisku na cmentarzu w Rudzie, czy płyty 

nagrobnej, przymierza się również do umieszczenia na tej Golgocie Wieluńskiej 

właśnie tych nazwisk i tutaj, idąc tą drogą, jeżeli tam to będzie umieszczane,  

to weryfikować będzie to muzeum, więc być może zaproponować panu, żeby napisał 

do muzeum o zweryfikowanie w związku z umieszczaniem tych płytek  

na tej Golgocie. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że może niech ten pan 

wystąpi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że właśnie o tym 

mówi, że w związku z tym, że zamierza umieścić te nazwiska na tej Golgocie 

Wieluńskiej, żeby muzeum ewentualnie zweryfikowało. Zresztą muzeum weryfikuje 

takie dane i wtedy nie będziemy występować do instytucji, która nam nie podlega,  

bo prośba to może skończyć się tak, jak wysłanie tego pisma przez pana do urzędu 

miasta i przeleży 2 lata, na przykład. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dodał, że podobnej krytyce będziemy podlegali ze strony tego pana, 

będzie niezadowolony. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu stwierdził, że w tym momencie, 

jak damy sygnał, że coś chcemy takiego zrobić, to będziemy zobowiązani do tego, 

żeby to zrobić do końca, a teraz, jeżeli muzeum nam nie zweryfikuje, to jak my 

zweryfikujemy jako powiat takie dane. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że może 

nie róbmy sobie już barier, że wiemy, że muzeum nam na pewno nie odpowie,  

bo to jest taka podstawowa sprawa. Zauważył, że tam są ludzie, historycy, dla nich  
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podanie tych nazwisk będzie inspiracją, może o tych nazwiskach nie wiedzą i być 

może poszukają, tak typowo w związku z wykonywanym zawodem i pasją, którą 

mają. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jakubowi Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że słucha i nie może 

uwierzyć w to, co słyszy. Zaznaczył, że jego zdaniem to, czy muzeum jest jednostką 

gminy, czy innego organu, nie ma w ogóle znaczenia, przecież rozmawiamy  

o historii, rozmawiamy o ludziach, którzy zostali zamordowani, o tym, żeby  

to upamiętnić i to trzeba zrobić. Natomiast nie widzi żadnego problemu, jako powiat, 

żeby wysłać takie pismo z prośbą o zweryfikowanie, ewentualnie uzupełnienie takich 

informacji. Jeżeli  muzeum odpowie, chwała im za to, jeżeli nie, być może nie mają 

możliwości, być może nie mają źródeł, być może nie mają pełnych danych,  

to już wtedy, to nie jest w naszej kompetencji sprawdzić to dokładnie, ale uważa,  

że taki krok, żeby wysłać to pismo, powinien być zrobiony. Dodał, że to, co pan 

starosta mówi, próbuje znaleźć na szybko komórkę w kancelarii Prezydenta, na razie 

nie znalazł. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu powiedziała, że w IPN-ie, to jest 

chyba Oddziałowe Biuro Upamiętniania Walk i Męczeństwa. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że chyba 

to jest to, pomylił z Prezydentem, a chyba to jest to, bo kiedyś była taka komórka. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu stwierdził, że nie widzi problemu, 

żeby poprosić muzeum o weryfikację tego tematu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Zenonowi Kołodziejowi. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że w jakimś stopniu wniosek będzie zbieżny z tym, co przed 

chwilą pan radny powiedział. Zaproponował, żeby wystąpić do muzeum z prośbą  

w następującym obszarze - czy ten temat w ogóle jest znany i czy może dyrektor 

muzeum nam pomóc w zweryfikowaniu tej inicjatywy. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że dokładnie tak. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dodał, że jego wypowiedź wcześniejsza była związana tylko z tym, 

żebyśmy nie wykonali kroków, z których nie będziemy się mogli wycofać, przyjmując 
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na siebie pewne zobowiązanie zamknięcia tego tematu, bo on wykracza poza nasze 

kompetencje, czy możliwości. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że próbuje znaleźć 

jakieś informacje na temat właśnie budowania pomników, bo jeżeli chodzi  

o utrzymanie takich miejsc, to jest w kompetencjach gminy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że kwestia 

ufundowania to już jest jakby inna sprawa troszeczkę. Zapytał, czy pan naczelnik  

mógłby coś podpowiedzieć, ewentualnie jak to się odbywało wcześniej,  

czy to są jakieś zbiórki. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

odnośnie pomnika Jana Pawła II to była zbiórka. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dodał, że mówi o pomnikach 

historycznych. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wyjaśnił, że było poszukiwanie sponsorów, jeżeli chodzi o tablicę  

na przykład. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że to była zbiórka ogłoszona. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, kto to dał, kto to robił  

w ogóle. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że powiat zapłacił za tablicę. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, kto to robił, czy to też 

osoby indywidualne, czy to robiła komenda policji. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że Stowarzyszenie 

Miłośników Ziemi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy nie komenda policji, 

albo policjanci, stowarzyszenie byłych policjantów. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że stowarzyszenie 

policjantów.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że emerytowanych policjantów i tych, którzy zginęli. Przypomniał, że tam powiat dał 

2,5 tys. zł na tę tablicę . 
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Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że wydaje mu się, że dla inicjatora byłoby dobrze, żeby 

odpowiedzieć panu, żeby to, mówiąc technicznie, podpiąć pod inicjatywę jakiejś 

organizacji, stowarzyszenia, które zajmuje się tego typu działalnością. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że tak, jak w przypadku tego 

policjanta. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że wtedy łatwiej jest i organizować, i przeprowadzić  

to postępowanie. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu wtrącił, że oni się wtedy do nas 

zwrócili. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dokończył, że ewentualnie później sfinansować tego typu inicjatywę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że myśli, 

że ten krok trzeba pierwszy wykonać i tak jak tutaj pan Jurdziński bardzo ładnie  

to ujął w słowa, że to jest historia naszej ziemi i jako instytucja powinniśmy  

o to się postarać, żeby to sprawdzić, tym bardziej, że w dalszej części jest to,  

o czym mówił pan Wojcieszak, że chcą umieścić te nazwiska na Golgocie 

Wieluńskiej. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że przeprasza, ale Golgota Wieluńska chyba dotyczy tych, 

którzy zginęli w czasie bombardowania w Wieluniu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przerwał, mówiąc,  

że wszystkich ofiar. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji zapytał, czy wszystkich. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu stwierdził, że nie jest tego 

pewien. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że wszystkich ofiar, bo teraz już są co trochę inne nazwiska. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że nie to,  

że są z zewnątrz, tylko na przykład, jak tam z Naramic, czy skądś.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że pochodzili z Ziemi Wieluńskiej. 
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Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że tak, ale jeżeli tu zginęli, to wiadomo, że ofiary. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak, 

ale też był teraz gdzieś, który zginął podczas bitwy. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji zapytał, czy poza Wieluniem. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że poza 

Wieluniem, tak, ale pochodził z Wielunia. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji stwierdził, że nie wie, jak się ta inicjatywa rozwinęła, także nie zabiera 

głosu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dobrze, czyli jesteśmy na tym, żeby pierwsze pismo z prośbą do muzeum  

o weryfikację tych osób i zainteresowanie się tematem. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy nie możemy tam 

umieścić informacji, że chce to z Golgotą robić, żeby jak gdyby ich zainspirować,  

czy nie. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że nie, w załączeniu dałby korespondencję tego pana,  

bo to najbardziej obrazuje stan rzeczy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, żeby jemu 

odpisać, że skierowaliśmy pismo do muzeum z prośbą o weryfikację. Zapytał, kto jest 

„za” takim rozwiązaniem. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o wystosowaniu pisma do Dyrektora Muzeum Ziemi Wieluńskiej z prośbą  

o weryfikację przedmiotowej inicjatywy, do którego należy załączyć korespondencję 

dotyczącą tej sprawy oraz poinformować o powyższym wnioskodawcę (głosowało 5 

członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Z sali obrad wyszedł Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. Zarząd Powiatu  

w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.   

 

 

Pkt 21 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Oficyny Artystycznej Astraia  

o dofinansowanie projektu wydania książki pt. „Kościoły drewniane ziemi 

wieluńskiej na tle typów ościennych (do końca XVII wieku)”. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że była 

już podejmowana decyzja w tej kwestii przez Zarząd, zgoda została wyrażona.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji zaproponował podtrzymanie decyzji Zarządu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” podtrzymaniem poprzedniej decyzji podjętej przez Zarząd Powiatu  

w przedmiotowej sprawie.   

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podtrzymał 

poprzednią decyzją podjętą przez Zarząd Powiatu w przedmiotowej sprawie 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Łukasz Dybka). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 22 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego ze środków 

budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu promocji i aktywizacji środowisk 

pozarządowych Powiatu Wieluńskiego w 2024 roku. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

naczelnikowi Zenonowi Kołodziejowi.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

 

   Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1458/24  w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania 

publicznego finansowanego ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego  

z zakresu promocji i aktywizacji środowisk pozarządowych Powiatu Wieluńskiego  

w 2024 roku (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Łukasz Dybka).  

Uchwała Nr 1458/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 23 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego ze środków 

budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu organizacji i koordynacji 

współzawodnictwa sportowego szkół ponadpodstawowych Powiatu 

Wieluńskiego w zakresie dyscyplin ujętych w kalendarzach imprez Łódzkiego 

Szkolnego Związku Sportowego w 2024 roku. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1459/24  w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania 

publicznego finansowanego ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego  

z zakresu organizacji i koordynacji współzawodnictwa sportowego szkół 

ponadpodstawowych Powiatu Wieluńskiego w zakresie dyscyplin ujętych  

w kalendarzach imprez Łódzkiego Szkolnego Związku Sportowego w 2024 roku 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Łukasz Dybka).  

Uchwała Nr 1459/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 24 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego ze środków 

budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu organizacji i koordynacji imprez 

sportowych o zasięgu powiatowym i wojewódzkim w zakresie 

współzawodnictwa sportowego klubów wiejskich Powiatu Wieluńskiego  

w 2024 roku. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1460/24  w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania 

publicznego finansowanego ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego  

z zakresu organizacji i koordynacji imprez sportowych o zasięgu powiatowym  

i wojewódzkim w zakresie współzawodnictwa sportowego klubów wiejskich Powiatu 

Wieluńskiego w 2024 roku (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Łukasz 

Dybka).  

Uchwała Nr 1460/24 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 25 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia o naborze 

kandydatów na członków Komisji Konkursowej do opiniowania ofert w ramach 

otwartych konkursów na realizację zadań publicznych finansowanych  

ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego w zakresie: promocji  

i aktywizacji środowisk pozarządowych Powiatu Wieluńskiego w 2024 roku, 

organizacji i koordynacji współzawodnictwa sportowego szkół 

ponadpodstawowych Powiatu Wieluńskiego w zakresie dyscyplin ujętych  

w kalendarzach imprez Łódzkiego Szkolnego Związku Sportowego w 2024 roku 

oraz organizacji i koordynacji imprez sportowych o zasięgu powiatowym  

i wojewódzkim w zakresie współzawodnictwa sportowego klubów wiejskich 

Powiatu Wieluńskiego w 2024 roku.    

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

 
      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1461/24 w sprawie ogłoszenia o naborze kandydatów na członków Komisji 

Konkursowej do opiniowania ofert w ramach otwartych konkursów na realizację 

zadań publicznych finansowanych ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego  

w zakresie: promocji i aktywizacji środowisk pozarządowych Powiatu Wieluńskiego  

w 2024 roku, organizacji i koordynacji współzawodnictwa sportowego szkół 

ponadpodstawowych Powiatu Wieluńskiego w zakresie dyscyplin ujętych  

w kalendarzach imprez Łódzkiego Szkolnego Związku Sportowego w 2024 roku oraz 

organizacji i koordynacji imprez sportowych o zasięgu powiatowym i wojewódzkim  

w zakresie współzawodnictwa sportowego klubów wiejskich Powiatu Wieluńskiego  

w 2024 roku (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Łukasz Dybka). 

Uchwała Nr 1461/24 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 26 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia oraz 

przedłożenia Radzie Powiatu w Wieluniu sprawozdania z realizacji „Programu 

współpracy powiatu wieluńskiego w roku 2023 z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia  

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie - temat sesyjny. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1462/24 w sprawie przyjęcia oraz przedłożenia Radzie Powiatu w Wieluniu 

sprawozdania z realizacji „Programu współpracy powiatu wieluńskiego w roku  

2023 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3  

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie - temat sesyjny (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny  

Pan Łukasz Dybka).  

Uchwała Nr 1462/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Na salę obrad wszedł Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. Zarząd Powiatu 

w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  

 

 

 

Pkt 27 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia nowego 

zawodu w Branżowej Szkole II stopnia wchodzącej w skład Zespołu Szkół nr 1 

w Wieluniu. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

naczelnikowi Zenonowi Kołodziejowi.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Elżbietę Urbańską-Golec – dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu. Powiedział,  

że ma rozumieć, że po ukończeniu tej szkoły będzie możliwość uzyskania technika 

cukiernika. Zapytał, czy tak się to nazywa.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że technika 

technologii żywności.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

dyrektor Elżbiecie Urbańskiej-Golec.  

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor Zespołu Szkół nr 1  

w Wieluniu udzieliła wyjaśnień w przedmiotowej sprawie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy cukiernik 

był kiedyś w Zespole Szkół nr 3. 

Pani Elżbieta Urbańska-Golec – dyrektor Zespołu Szkół nr 1  

w Wieluniu odpowiedziała, że nie.   

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dopowiedział, że dawno temu próbowano, ale były kłopoty z cukiernikiem. 

Dodał, że był taki zamysł.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1463/24 w sprawie uzgodnienia nowego zawodu w Branżowej Szkole II stopnia 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1463/24 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 28 

Zaakceptowanie treści Aneksu Nr 1 do Porozumienia z dnia 4.08.2023 r. 

pomiędzy Powiatem Wieluńskim a Gminą Ostrówek w zakresie realizacji 

zapewniania uczniom niepełnosprawnym bezpłatnego transportu i opieki  

do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach  

oraz Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” zaakceptowaniem treści Aneksu Nr 1 do Porozumienia z dnia 4.08.2023 r.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zaakceptował 

treść Aneksu  Nr 1 do Porozumienia z dnia 4.08.2023 r. pomiędzy Powiatem 

Wieluńskim a Gminą Ostrówek w zakresie realizacji zapewniania uczniom 

niepełnosprawnym bezpłatnego transportu i opieki do Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach oraz Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 29 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu  

w sprawie wycięcia drzew (4 szt.), znajdujących się na działce nr 184/1, obręb 3 

miasta Wieluń, gmina Wieluń. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” wyrażeniem zgody na wycięcie drzew (4 szt.), znajdujących się na działce  

nr 184/1, obręb 3 miasta Wieluń, gmina Wieluń. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wyraził zgodę 

na wycięcie drzew (4 szt.), znajdujących się na działce nr 184/1, obręb 3 miasta 

Wieluń, gmina Wieluń (głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 30 

     Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu w sprawie zawarcia umów najmu w nieruchomości położonej przy 

ul. Traugutta 12, działka nr 184/1 oraz działka nr 184/2 obręb 3, miasto Wieluń, 

gmina Wieluń. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy to są wszystkie 

umowy.   

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami przekazała, że to są bieżące umowy, 

które zawarli, to są pierwsze umowy, Zarząd w tej kwestii przyjmuje tylko informację.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zwrócił uwagę na zapis o braku 

potrzeby aneksowania umów w związku ze wzrostem wskaźnika cen.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami przekazała, że to się dzieje przy tych 

krótkich umowach.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu kontynuował, że indeksowanie 

cen jest zapisane, natomiast posługujemy się cennikiem ustalonym przez dyrektorów 

poszczególnych szkół na poszczególne sale.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że ta umowa jest 

zawierana w pierwszej fazie, jeżeli dyrektor ma swoje zarządzenie to w oparciu  

o stawkę zarządzenia, jeśli jest kilkuletnia do maksymalnie 3 lat, to wówczas jest 

podnoszona o ten wskaźnik.  
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaznaczył, że w umowach jest 

napisane, że niezależnie od tego powinna być indeksowana o wskaźnik wzrostu cen 

towarów i usług podawanych przez GUS (Główny Urząd Statystyczny) i to za tamten  

rok jest 11,4%. Jest napisane w umowie tak, że dotyczy to ceny, która obowiązuje  

w lutym i podwyżka powinna być od marca. Zapytał w związku z powyższym, który 

zapis w umowie jest ważniejszy – o indeksowaniu, czy o tym, że bierze się cenę  

z cennika, który ustalił dyrektor, czy należy dyrektora zobowiązać do tego, żeby  

np. indeksował cennik co roku. Zaznaczył, że mamy zapisane dwa sprzeczne zapisy. 

Poprosił, aby być konsekwentnym i albo trzeba wykreślić to, albo zmienić uchwałę  

z tamtego roku ze stycznia.    

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że to wyjdzie na jedno, 

bo dyrektor musiałby z początkiem każdego roku przyjmować nowy cennik. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu wskazał, że jest akurat  

z kwietnia.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami kontynuowała, że wtedy argumentem 

dla dyrekcji też będzie, np. wskaźnik cen towarów i usług konsumpcyjnych i wyjdzie 

na jedno. Skutek będzie osiągnięty, grunt, żeby była waloryzacja.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu podkreślił, że ktoś to powinien 

robić - albo dyrektor, albo kto? 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśniła, że tym sposobem dyrektor 

nie musi pamiętać tylko księgowość, jak tylko wskaźnik pokazuje się na początku 

marca nie wymaga to aneksu tylko podwyższa stawkę, dyrektor nie musi wydawać 

zarządzeń, ale jeżeli sam chce ustalić jakąś ekstra podwyżkę stawki, to nie musi 

sugerować się wskaźnikiem cen towarów i usług. Jedno nie wiąże drugiego, jedno 

nie blokuje drugiego.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, czyli to co ustalił 

dyrektor to w zasadzie powinno być obowiązujące, w tym momencie zapisu  

o indeksowaniu w umowie nie powinno być.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśniła, że może być, bo nie 
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wyklucza, że w styczniu dzięki wskaźnikowi osiągnie wyższy czynsz, a nie musi 

zawierać aneksu umowy, organizować przetargu.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, jeżeli umowa była 

zawarta w lutym, to np. za marzec powinien wystawić już nową fakturę.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami przekazała, że jeśli wskaźnik wzrośnie, 

to tak.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, wzrósł, wynosi 

11,4%.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił, aby wysłać 

taką informację do wszystkich dyrektorów.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że jej zdaniem mają 

taką świadomość, ponieważ po to było to wprowadzone, zresztą wynika to z jakiejś 

kontroli Regionalnej Izby Obrachunkowej, że waloryzacja ma być obowiązkiem  

w umowach.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zgłosił uwagę do umowy  

na wynajem boiska. Jest napisane, że energii elektrycznej się nie płaci, ale akurat  

w okresie, w którym jest wynajmowane boisko jest cały czas ciemno. Zapytał,  

czy powinno być to uwzględnione, czy nie.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że dyrektor powinien 

mieć to wkalkulowane w kwotę czynszu i wtedy nie byłoby problemu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

wicestaroście. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy pan dyrektor 

może zawierać ustne umowy. Przekazał, że ostatnio jeden z wynajmujących  

to boisko poinformował go, że dyrektor z nimi się porozumiał, że jeżeli oni złożą się  

i wymienią część oświetlenia na tym boisku, co zrobili i wydali na to kilka  

czy kilkanaście tysięcy, to powiat dołoży drugie tyle i wymieni drugą część. 

Podkreślił, że był zaskoczony, nie wiedział, co miał tej osobie odpowiedzieć. 

Ponownie zapytał, czy dyrektor może zawierać ustne umowy.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała - czy może pan dyrektor 
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jednostronnie wypowiadać się w imieniu Zarządu bez pełnomocnictwa, odpowiedź 

jest jednoznaczna.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopowiedział, że pan 

dyrektor obiecuje ludziom, że powiat coś kupi, wyciąga od nich pieniądze, a ludzie 

mówią mu o tym na mieście.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że on ryzykuje tutaj 

powództwem z ich strony w przypadku jakiegoś niezadowolenia, nie wywiązania się. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że powinna być informacja i wówczas Zarząd przepyta pana dyrektora.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że pan 

dyrektor powinien się zgłosić do Zarządu, czy może takie rzeczy robić. Dodał,  

że szczęśliwy trafem dostaliśmy środki na boisko.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem informacji. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację  Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu w sprawie 

zawarcia umów najmu w nieruchomości położonej przy ul. Traugutta 12, działka  

nr 184/1 oraz działka nr 184/2 obręb 3, miasto Wieluń, gmina Wieluń (głosowało 5 

członków Zarządu).  

Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 31 

     Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy na najem powierzchni 1,50m2 w celu sprzedaży 

produktów spożywczych - dot. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej  

umowy na najem z Z.P.H.U. „Wiktor” Szydło Wiktor, powierzchni 1,50m2 

znajdującej się na holu na I kondygnacji budynku I Liceum Ogólnokształcącego  

im. T. Kościuszki w Wieluniu z przeznaczeniem na sprzedaż produktów 

spożywczych, na okres od dnia 2.04.2024 r. do dnia 27.09.2024 r.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1464/24 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy na najem 

powierzchni 1,50m2 w celu sprzedaży produktów spożywczych (głosowało 5 

członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1464/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 32 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wydania opinii  

do projektu pod nazwą: „Rozbudowa ul. Granicznej w Wieluniu na odcinku  

3-go Maja – Janiny Kierocińskiej”. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że widocznie pan 

burmistrz ma plany modernizacji tej drogi. Dodał, że nie widzi żadnych 

przeciwskazań, wręcz przeciwnie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1465/24 w sprawie wydania opinii do projektu pod nazwą: „Rozbudowa  

ul. Granicznej w Wieluniu na odcinku 3-go Maja – Janiny Kierocińskiej” (głosowało 5 

członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1465/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 33 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały. 

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1466/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1466/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 34 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 



66 
 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1467/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2024-2034 (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1467/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 35 

Sprawy bieżące. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dodatkową sprawą jest „Rozpatrzenie prośby Dyrektora I Liceum 

Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu o wyrażenie zgody  

na rozszerzenie oferty edukacyjnej na rok szkolny 2024/2025, które polega  

na stworzeniu możliwości wyboru przez ucznia drugiego przedmiotu realizowanego 

na poziomie rozszerzonym w klasie medycznej”. Powitał pana Zbigniewa 

Wiśniewskiego – dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki  

w Wieluniu, któremu udzielił głosu.   

Pan Zbigniew Wiśniewski – dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” wyrażeniem zgody  

na rozszerzenie oferty edukacyjnej na rok szkolny 2024/2025, które polega  

na stworzeniu możliwości wyboru przez ucznia drugiego przedmiotu realizowanego 

na poziomie rozszerzonym w klasie medycznej.  
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wyraził zgodę  

na rozszerzenie oferty edukacyjnej na rok szkolny 2024/2025, które polega  

na stworzeniu możliwości wyboru przez ucznia drugiego przedmiotu realizowanego 

na poziomie rozszerzonym w klasie medycznej (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

 

Pkt 36 

Wolne wnioski. 

 

 

Na CCIV posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie były 

zgłoszone. 

 

 

 

Pkt 37 

Zamknięcie CCIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku  

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CCIV posiedzenie Zarządu Powiatu  

w Wieluniu. 

 

 

Protokołowała: 

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 


